
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
         Σέρρες, 15/07/2022 

 
Του:  Βουλευτή Σερρών Κωνσταντίνου Μπούμπα 
 
ΠΡΟΣ: Τoν  Υπουργό  Eθνικής Άμυνας 
 
 

ΘΕΜΑ: «Μη εξυπηρέτηση συνταγών των στρατιωτικών στα φαρμακεία της 
Θεσσαλονίκης» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Όπως πληροφορούμαστε, οι στρατιωτικοί του Στρατού Ξηράς που υπηρετούν στην  
Θεσσαλονίκη, για μία ακόμα φορά, βρίσκονται στο επίκεντρο δυσάρεστων εξελίξεων, με 
αφορμή τις ιατροφαρμακευτικές τους δαπάνες. Παρά τις επίμονες προσπάθειες να 
ξεπεραστούν τα προβλήματα που είχαν οδηγήσει στην διακοπή της εξυπηρέτησης των 
συνταγών και να επανοικοδομηθεί η εμπιστοσύνη των ενδιαφερόμενων, ο 
Φαρμακευτικός Σύλλογος Θεσσαλονίκης («ΦΣΘ») ενημέρωσε με επιστολή του ότι, πάλι, 
δημιουργείται πρόβλημα με την εξόφληση των διεκπεραιωμένων συνταγών των 
στρατιωτικών, μόλις πέντε (5) ημέρες μετά την επανέναρξη της σχετικής εξυπηρέτησής 
τους. Τονίζει, δε, ο «ΦΣΘ» ότι, εάν το πρόβλημα δεν επιλυθεί, θα επανεξετάσει το θέμα 
της συνεργασίας των υπαγόμενων στον εν λόγω Σύλλογο φαρμακείων με το Υπουργείο 
σας. Χρειάζεται να επιλυθεί το παραπάνω πρόβλημα, άμεσα, ώστε οι στρατιωτικοί που 
υπηρετούν στην περιοχή της Θεσσαλονίκης να εξυπηρετούνται στα τοπικά φαρμακεία, 
δίχως περαιτέρω προβλήματα και δίχως την διαρκή απειλή, ότι θα διακοπεί η σύμβαση 
του Υπουργείου σας μαζί τους. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε καταλλήλως, προκειμένου να μην επαναληφθούν 
προβλήματα, όσον αφορά στην εξόφληση των διεκπεραιωμένων συνταγών των 
στρατιωτικών στην περιοχή της Θεσσαλονίκης, τόσο τρεχόντως, όσο και στο εγγύς αλλά 
και στο απώτερο μέλλον; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
Κωνσταντίνος Μπούμπας 
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